
Referat af mødet med kommunen den 14-11-12 
 
Niels/Anker/Ulla/Torben er blevet enig om grundlag for ”Miljø og energiudvalg”.  
 
Efter udvalgets første møde med Jan Burchdoff Nielsen fra Miljø- og 
teknikforvaltning (vandteam) har kommunen tilkendegivet interesse i forsat 
dialog med foreningens udvalg.  
 
Niels vender tilbage med referat af første møde med henblik på yderligere 
dialog. 
 
 


